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Eladó Téglalakás, 65 m2, Marcali
44 500 000 Ft ( ~112 810 € )

Marcaliban eladó egy új építésű, két szobás, erkélyes lakás!

Adatlap sorszáma: #696900352

Szobák: 3

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Házközponti fűtés

Építés éve: 2019

Kilátás: Utcára

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Telken belül nem fedett beállón

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: C

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Marcaliban, a városi fürdő közvetlen szomszédságában kínálom eladásra ezt az

újszerű, második emeleti lakást!

Olyan személyeknek és kis családoknak ajánlom első sorban, akik egy impozáns,

új építésű otthont keresnek és nem szeretnének bajlódni a felújítással, csupán

költöznének. Az épület minden részlete korszerű, modern és stílusos. A lakásba

lépve a folyosón találjuk magunkat, ahonnan megközelíthetjük a hálószobákat,

valamint a másik irányból a nappalit. Az elrendezése kimondottan praktikus, a

szobák biztosítják a zavartalan nyugalmat a pihenéshez, amíg a család többi

tagja a nappaliban tölti az idejét. Az amerikai konyhás nappali kimondottan

tágas, illetve természetes fénnyel telített, klímával felszerelt. Kiváló helyszíne

lehet a családi és baráti összejöveteleknek egyaránt. A konyha kialakítása

rendkívül ízléses, ugyanakkor praktikus. Képzelje csak el, milyen felemelő érzés

lenne itt elkészíteni a család kedvenc ételeit egy kellemes hétvégi ebédhez...A

nappalihoz tartozik egy 7 m2- es erkély is, ahová egy kis asztalt is kényelmesen

elhelyezhet néhány székkel együtt. A fürdőszoba minimál stílusa szintén

magával ragadó, épített zuhanyzóval rendelkezik és egy mellékhelyiséget is

találunk itt, ugyanakkor egy szeparált vendég WC is helyet kapott kézmosóval.

Az otthon fűtéséről és melegvíz ellátásáról házközponti rendszer gondoskodik,

ezek együttes összegét a közös költség tartalmazza, ami 21.000 Ft. Az épület

homlokzata szigetelt és természetesen a nyílászárók is szigetelt műanyagból

készültek. Az ár tartalmazza a bútorzat nagy részét, valamint magában foglal

három darab udvaron belüli parkoló helyet is. Az ingatlan nincs folyamatos

használat alatt, gyorsan birtokba vehető. A terület abszolút kellemes és csendes,

forgalma minimális. Bevásárló központ körülbelül három perc séta távolságon

belül elérhető. A városban minden lényeges pontot megtalál, amire csak

szüksége lehet.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

In Marcali, in unmittelbarer Nähe des Stadtbades, biete ich diese brandneue

Wohnung im zweiten Stock zum Verkauf an!

Ich biete sie vor allem Einzelpersonen und kleinen Familien an, die ein

beeindruckendes, neu gebautes Haus suchen und sich nicht mit Renovierungen

herumschlagen wollen, sondern einfach einziehen möchten. Jedes Detail des

Gebäudes ist modern, zeitgemäß und stilvoll. Wenn Sie die Wohnung betreten,

befinden Sie sich im Flur mit Zugang zu den Schlafzimmern und dem

Wohnzimmer in der anderen Richtung. Die Aufteilung ist sehr praktisch, da die

Zimmer die nötige Ruhe bieten, um sich zu entspannen, während der Rest der

Familie Zeit im Wohnzimmer verbringt. Das Wohnzimmer mit amerikanischer

Küche ist besonders geräumig und klimatisiert und wird von natürlichem Licht

durchflutet. Es ist ein hervorragender Ort für Familien- und Freundestreffen. Das

Design der Küche ist sehr geschmackvoll und praktisch. Stellen Sie sich vor, wie

erbaulich es wäre, die Lieblingsgerichte Ihrer Familie für ein nettes Mittagessen

am Wochenende zuzubereiten... Das Wohnzimmer verfügt über einen 7 m2

großen Balkon, auf dem Sie bequem einen kleinen Tisch mit ein paar Stühlen

aufstellen können. Auch das Badezimmer besticht durch seinen minimalistischen

Stil und verfügt über eine eingebaute Dusche und eine Toilette, sowie eine

separate Gästetoilette mit Handwaschbecken. Heizung und Warmwasser werden

über eine Zentralheizung bereitgestellt und sind in den Nebenkosten in Höhe

von 21.000 HUF enthalten. Die Fassade des Gebäudes ist isoliert und natürlich

sind auch die Fenster und Türen aus isoliertem Kunststoff. Im Preis inbegriffen

sind die meisten Möbel und ein Parkplatz für drei Autos auf dem Hof. Die

Immobilie ist nicht ständig bewohnt und kann schnell bezogen werden. Die

Gegend ist absolut angenehm und ruhig mit wenig Verkehr. Ein Einkaufszentrum

ist in etwa drei Minuten zu Fuß erreichbar. In der Stadt finden Sie alles, was Sie

brauchen.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Rufen Sie uns an für weitere Informationen

und um einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder verkaufen möchten,

wenden Sie sich bitte an die Home Manager-Agenten! Wir können Ihnen helfen,

Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie am besten

geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

In Marcali, in the immediate vicinity of the city spa, I offer for sale this brand new

second floor apartment!

I offer it primarily to individuals and small families who are looking for an

impressive, newly built home and don't want to bother with renovations, just

move in. Every detail of the building is modern, contemporary and stylish. On

entering the apartment, you will find yourself in the hallway with access to the

bedrooms and the living room in the other direction. The layout is very practical,

with the rooms providing the peace and quiet you need to relax while the rest of

the family spends time in the living room. The living room with an American

kitchen is particularly spacious and air-conditioned, and is flooded with natural

light. It is an excellent place for family and friends gatherings. The kitchen

design is very tasteful and practical. Imagine how uplifting it would be to

prepare your family's favourite dishes for a nice weekend lunch... The living

room has a 7 m2 balcony where you can comfortably place a small table with a

few chairs. The minimalist style of the bathroom is also captivating, with a built-

in shower and a toilet, while there is also a separate guest toilet with hand wash.

Heating and hot water are provided by a central heating system and are

included in the common charges, which amount to HUF 21,000. The facade of

the building is insulated and of course the windows and doors are made of

insulated plastic. The price includes most of the furniture and also includes

parking for three cars in the yard. The property is not under continuous

occupation and can be quickly occupied. The area is absolutely pleasant and

quiet with minimal traffic. Shopping centre within approximately three minutes

walking distance. You will find all the essentials you need in the city.

This property is great, right? Please call for more information and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, feel free to contact the Home

Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


